

ExecuJet Mexico and ARINC co-host first Pilot Safety Seminars

ExecuJet Mexico completed its first two Pilot Safety seminars on October 26th and 28th in collaboration with ARINC, a world leader in communications, engineering, and integration. The seminars took place in Toluca and Monterrey, Mexico and were attended by over 50 pilots from the region. Discussions and training for the seminar centred on Pilot Monitoring and Flying. The seminars are believed to be the first of the kind in the region, where free certificated safety training was made available to all attending Corporate Pilots. The training element was presented by renowned Captain Jorge Zuniga from the Mexican College of Pilots.

ExecuJet's Director of Operations for Mexico, Mark Hardman commented, "These events further underline our commitment to regional safety and professionalism. We were very pleased with the standard of the training and the feedback we have received from those attending." ExecuJet has an international reputation for its high standard of safety and quality and also provides cost saving for aircraft insurance, international fuel uplifts and initial and recurrent pilot training. ExecuJet has been operating in Mexico since 2002 and opened its third office at Toluca airport in June this year. ExecuJet has undergone incredible growth in the region over the last two years with the number of managed aircraft increasing three fold and charter sales increasing by more than 70%. The region also signed its first Helicopter under full aircraft management earlier this year.



© SHUTTERSTOCK

ExecuJet Mexico et Arinc accueillent conjointement le premier séminaire sécurité pilotes

ExecuJet Mexico vient de clôturer, les 26 et 28 octobre derniers, ses deux premiers séminaires consacrés à la sécurité des pilotes, en collaboration avec ARINC, l'un des leaders mondiaux en communication, ingénierie et intégration. Les séminaires, qui ont eu lieu à Toluca et Monterrey, au Mexique, ont rassemblé localement plus de 50 pilotes. Les sessions de débats et de formation étaient consacrés à la surveillance pilote en vol.

Considéré comme une première locale, l'évènement incluait des sessions gratuites de formation certifiantes en sécurité à tous les pilotes corporate présents. Mark Hardman, directeur des opérations pour le Mexique chez ExecuJet : « Ces manifestations concrétisent notre engagement plus avant dans les domaines de la formation sécurité au niveau local. Nous sommes très satisfaits du niveau de la formation proposée et du retour que nous en avons de la part des participants. » Outre une réputation internationale de qualité et de sécurité, ExecuJet propose des économies en assurance appareil, le ravitaillement international en carburant et des formations initiales et continues pour les pilotes.

Présent au Mexique depuis 2002, ExecuJet a ouvert sa troisième agence à l'aéroport de Toluca en juin dernier et suit, depuis deux ans, une stratégie de croissance marquée sur le territoire, avec une flotte gérée multipliée par trois et des ventes charter en augmentation de 70%. La région a également décroché son premier hélicoptère en gestion complète en début d'année.



© COMLUX